



Declaration of Conformity

Konformitätserklärung

Date:

Datum: 02.06.2016

Manufacturer:

Hersteller: Metz Consumer Electronics GmbH

Address:

Adresse: Ohmstraße 55, 90513 Zirndorf

Product designation:

Produktbezeichnung: 43TX96 Topas 43-UHD twin R

The company METZ Consumer Electronics GmbH herewith confirms that the above specified product conforms with the rules of the following European Directives:

Hiermit bestätigt die Firma METZ Consumer Electronics GmbH, dass das oben aufgeführte Produkt mit den Vorschriften folgender europäischer Richtlinien übereinstimmt:

1999/05/EC Council Directive on radio equipment and telecommunications terminal equipment and the mutual recognition of their conformity

1999/05/EG Richtlinie des Europäischen Parlamentes und des Rates über Funkanlagen und Telekommunikationsendeinrichtungen und die gegenseitige Anerkennung ihrer Konformität.

2014/35/EU Directive of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits (recast). ("LVD-directive")

2014/35/EU Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung elektrischer Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen auf dem Markt (Neufassung). ("Niederspannungs-Richtlinie").
L96/357-374

2011/65/EU Council Directive on the approximation of the laws of the Member States relating to limitation of use of certain hazardous materials in electrical and electronic equipment (RoHS II)

2011/65/EU Richtlinie des Rates zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedsstaaten über die Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten (RoHS II)

2009/125/EC Council Directive of the European Parliament and of the Council establishing a framework for the setting of ecodesign requirements for energy-related products (with Commission Regulation (EC) 642/2009)

2009/125/EG Richtlinie des Europäischen Parlamentes und des Rates zur Schaffung eines Rahmens für die Festlegung von Anforderungen für die umweltgerechte Gestaltung energieverbrauchsrelevanter Produkte (mit Verordnung (EG) 642/2009)

Further details on the observance of these Council Directives are given in the Annex.

Weitere Angaben über die Einhaltung dieser Richtlinien enthält der Anhang.

Drawer / Aussteller: Metz Consumer Electronics GmbH

Place / Ort, date / Datum: Zirndorf, dated / den 02.06.2016

Billenstein
Managing Director / Geschäftsführer

p.p. / i.V.

Wachtler
Director R & D / Leiter Entwicklung



Annex to the Declaration of Conformity

Anhang zur Konformitätserklärung

Product designation / 43TX96 Topas 43-UHD twin R
Produktbezeichnung:

Conformity of the above specified product with the rules of the Council Directives 1999/05/EC, 2014/35/EU and 2011/65/EU is confirmed by observation of the following standards:

Die Übereinstimmung des bezeichneten Produkts mit den Vorschriften der Richtlinien **1999/05/EG, 2014/35/EU** und **2011/65/EU** wird durch die Einhaltung folgender Normen nachgewiesen:

Reference number / Referenz-Nummer:	Council Directive Richtlinie
DIN EN 55013 : 2013-11 German Version EN 55013:2013	
DIN EN 55020 : 2007-09 + A11:2012 German Version EN 55020:2007 + A11 :2011	
DIN EN 55022 : 2011-12 German Version EN 55022: 2010	1999/05/EC 1999/05/EG
DIN EN 55024 : 2011-09 German Version EN 55024:2010	1999/05/EC 1999/05/EG
DIN EN 61000-3-2 : 2015-03 German Version EN 61000-3-2:2014	1999/05/EC 1999/05/EG
DIN EN 61000-3-3 : 2014-03 German Version EN 61000-3-3:2013	1999/05/EC 1999/05/EG
EN 301489-1 V1.9.2:2011-09	1999/05/EC
EN 301489-17 V2.2.1:2012-09	1999/05/EC
EN 300328 V1.8.1:2012-06	1999/05/EC
EN 301893 V1.7.1:2012-06	1999/05/EC
DIN EN 60065 : 2015-11 German Version EN 60065:2014	1999/05/EC / 2014/35/EU 1999/05/EC / 2014/35/EU
DIN EN 50581: 2013-02 German Version EN 50581:2012	2011/65/EU 2011/65/EU

Is the above specified product equivalent to an already tested product?
Ist das oben genannte Produkt baugleich mit einem schon geprüften Produkt?

- yes / ja
 no / nein

Reference document
Referenzdokument :